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Gemeentebestuur van Venlo
Wethouder R. Testroote
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Venlo, 7 augustus 2009

Betreft: Verzoek om openheid aangaande onderwijsstichting Akkoord

Geachte wethouder Testroote,

In de afgelopen weken vernamen we via diverse mediaberichten over een bestuursconflict 
binnen de stichting Akkoord. De raad van toezicht van de stichting openbaar onderwijs 
Akkoord, waarvan u voorzitter bent, heeft het bestuur van Akkoord ontslagen. Daarop 
heeft u in de media tot op heden terughoudend gereageerd. Dit roept bij de SP vragen op.

Het ontslag van het bestuur van Akkoord mag opvallend genoemd worden zeker gezien 
de aankondiging op 17 juli jl. dat Akkoord in november samengaat met een andere 
onderwijsstichting, Fortior. In de aankondiging spreken beide over 'veel intern vertrouwen' 
en 'een goede match'. Waarom is er ineens geen vertrouwen meer in een bestuur dat  
waarschijnlijk vier maanden later toch vervangen zou worden? 
De raad van toezicht baseert zich op klachten vanuit de organisatie maar wil niet 
aangeven waar deze klachten vandaan komen. Vreemd dat zelfs de gemeenschappelijke 
medezeggenschapsraad van Akkoord aangeeft het niet eens te zijn met het ontslag en 
zich niet herkent in de kritiek van de raad van toezicht. Kunt u dit verklaren?

De SP maakt zich zorgen over de wijze waarop wordt omgesprongen met het onderwijs in 
de regio Noord-Limburg. De SP verzoekt u tot het openbaar maken van de werkelijke 
redenen inzake het directe ontslag van het gehele bestuur van Akkoord. 
Zeker nu de medezeggenschapsraad en de Vereniging van Openbare en Algemeen 
Toegankelijke Scholen (VOS/ABB) hebben aangegeven het niet eens te zijn met de 
handelwijze van de Raad van Toezicht, u zou zelfs het onderwijs dwars zitten. Dan dringt 
zicht de volgende vraag op: In hoeverre is het ontslag gerechtvaardigd, wat is er werkelijk  
aan de hand, en wat is de staat van het basisonderwijs op elk niveau?

In het belang van het onderwijs in Noord-Limburg en de gemeente Venlo is het 
noodzakelijk dat snel helderheid komt in de reden voor het directe ontslag van het 
stichtingsbestuur en de status van het interim-bestuur. Want ook daarover heeft de 
medezeggenschapsraad aangegeven dat dit niet volgens de regels is aangetreden.

Enkel het feit dat een onderzoek niet wordt ingesteld kan zeer waarschijnlijk niet 
standhouden bij een eventueel juridische toetsing van het ontslag van het bestuur van 
Akkoord. Een langdurig slepende kwestie is niet in het belang van de stichting, de daarbij 
aangesloten scholen en hun leerlingen en ouders. Transparantie op een zo kort mogelijke 
termijn, echter zeker voor aanvang van het nieuwe schooljaar is naar onze mening 
noodzakelijk! Als het komt tot een schikking tussen de raad van toezicht en het ontslagen 
bestuur is het volgens de SP beslist nodig om snel transparantie toe te passen, aangezien 
daar belastinggelden bij betrokken zijn. 

Vervolgens stellen we aan u ook de volgende vragen:
1. Waarom laat u de leiding een objectief onderzoek starten naar klachten over 

diezelfde leiding? Hoe objectief had u het verwacht -want is dat niet vragen naar 
de bekende weg-, en het uitventen van het conflictmodel waar Akkoord eerder 
voor koos? 

2. Is er reden tot zorg betreffende de fusie tussen Akkoord en Fortoir? We nemen 
aan dat Fortoir niet gecharmeerd kan zijn over het ontstane conflict of speelt 
Fortoir een rol in het conflict?



3. De puinruimers in het interim-bestuur zijn nu een tijd aan de slag; welke 
vorderingen zijn er geboekt, hoe loopt het klachtenonderzoek, zijn er mensen 
benaderd voor een bestuursfunctie, is er -liefst voor aanvang van het nieuwe 
schooljaar- een overkoepelend schoolbestuur?

4. Wat is uw mening als voorzitter van de raad van toezicht op de aantijgingen van 
de medezeggenschapsraad 1 dat de raad van toezicht haar boekje te buiten is 
gegaan betreffende bevoegdheden en taken, het interim-bestuur niet rechtsgeldig 
is en niet werd samengesteld volgens de geldende procedure waarin de 
medezeggenschapsraad zeggenschap heeft (van hen uit dient een voordracht te 
hebben  plaatsgevonden), en de ouders inspraak hebben op de samenstelling van 
een derde van het (interim)bestuur?

5. Wat is de werkelijke en directe aanleiding om in de zomervakantie het zittende 
bestuur de deur te wijzen? Waarom geeft u geen volledige openheid maar blijft u 
hangen in een raadselachtige mist, zelfs richting de medezeggenschapsraad en 
ouders, die direct belang hebben bij de ontstane situatie? Wat blijft er over van de 
bewegingsvrijheid van een schoolbestuur, sinds de 'unieke' ingreep van u?

6. Acht u het in het belang van de stichting, de fusieplannen, de ouders en 
leerlingen, en het basisonderwijs in deze regio dat er zo spoedig mogelijk een 
einde komt aan deze bestuurssoap en wenst u hieruit te komen zonder (mogelijk 
voortslepend) juridisch getouwtrek en hoge afkoopsommen voor de ontslagen 
bestuursleden?

7. Ontvangen de interim-bestuursleden een vergoeding of loon voor hun 
werkzaamheden? Zo ja, welke omvang heeft dit en is dit conform de 
Balkenendenorm? Is het juist dat geen van de interim-bestuursleden een plaats 
krijgt in een nieuw te vormen bestuur? Hoe zit dat met de ontslagen leden?

8. Acht u het verstandig dat Akkoord!-PO en Fortoir fuseren, ziet u geen 
belemmeringen in deze schaalvergroting van het basisonderwijs? Betekent deze 
nieuwe fusie dat de eerdere fusie in 2003 -waardoor Akkoord ontstond- is mislukt?

9. Hoe denkt u dat in de praktijk een stichting zowel bijzonder als openbaar 
basisonderwijs gestalte kan geven? Wat is de invloed of inspraak van de diverse 
religieuze stromingen binnen de fusiestichting, maken besturende leden van een 
godsdienstorganisatie deel uit van de gefuseerde organisatie? Zo ja, op welke 
grond, belang en op welke plekken?

10. Is er met de ontstane grootschaligheid niet juist minder keuzevrijheid ontstaan 
voor ouders en leerlingen om een school, schooltype en onderwijsmethode voor 
het kind te zoeken? Kunt u garanderen dat ieder kind op elke gewenste school 
binnen de gefuseerde onderwijsorganisatie terecht kan, zelfs wanneer dat kind op 
een van de scholen binnen de organisatie geweigerd wordt?

11.Kunt u aangeven hoe er door de fusie "krachtigere basisscholen" 2 ontstaan en er 
"verrijking en verdieping" 2 optreedt, waaruit bestaat dit alles en waarop is dat 
gebaseerd? Kunt u uitleggen wat er bedoeld wordt met "We gaan (...) nog beter 
onderwijs aanbieden" 2, hoe beter wordt het onderwijs, op welke andere manier 
gaat het aangeboden worden, was het onderwijs dan niet goed genoeg, welke 
verbeterpunten worden er toegepast?

12.Betekenen de "nieuwe kansen en uitdagingen voor het personeel" 2 dat er 
docenten herplaatst worden, minder werk voor is, ontslag dreigt of op meerdere 
scholen moeten onderwijzen en betekent dat recent afgestudeerde leerkrachten 
een serieuze kans krijgen op meer uren en vaste banen?

1) Dagblad de Limburger, 30-07-2009, "'Interim-bestuur van Akkoord is niet volgens de regels 
aangesteld'"
2) Weekblad de Trompetter, 29-07-2009, "Akkoord! en Fortoir slaan handen ineen"

In afwachting van uw spoedige beantwoording, met vriendelijke groet,
Bestuur Socialistische Partij (SP) afdeling Venlo,

Alexander Vervoort, afdelingsvoorzitter
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